
Protokół Nr XXIII/09 

z obrad XXIII sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 17 grudnia 2009 roku 

 

Obradom przewodniczył Ryszard Wietoszko – Przewodniczący Rady Gminy. 

Na stan 15 radnych, na podstawie listy obecności stwierdził,  obecność 14  radnych. 

 

Nieobecny radny: Marek Jankowski 

 

Radni obecni: 

1. Sylwester Bobel 

2. Stanisław Cieśluk 

3. Adam Derewońko 

4. Piotr Dołubizno 

5. Franciszek Gawina 

6. Stanisław Gomoliński 

7. Tadeusz Krasowski 

8. Andrzej Kunicki 

9. Grażyna Płonowska 

10. Leszek Franciszek Radulski 

11. Jan Szmurło 

12. Antoni Szpakowski 

13. Ryszard Wietoszko 

14. Feliks Aleksander Wróblewski 

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Jako goście zaproszeni w sesji uczestniczyli: 

 

1. Ks.prałat Janusz Łoniewski Dziekan Brański 

2. Franciszek Skowroński Wiceprezes Zarządu Banku Spółdzielczego w Brańsku 

3. Stanisław Bolesta Kierownik Posterunku Policji w Brańsku 

4. Andrzej Uszakiewicz Radca Prawny  

5. Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy Brańsk 

6. Wojciech Jakubowski Sekretarz Gminy 

7. Zdzisława Iwańczuk Skarbnik Gminy 

8. Jolanta Januszewska Kierownik GOPS 

9. Józef Michałowski Dyrektor GZK 

10. Agnieszka Szmurło p.o. kier. Ref. Or 

11. Katarzyna Kędzia p.o. kier. Ref. RŚ 

12. Piotr Paprocki  kier. Ref. BP 

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

oraz  sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

   Obrady XXIII sesji rozpoczęto modlitwą ”Ojcze Nasz...”. 

 

Ad. 1-2 Przewodniczący Rady Gminy Brańsk Ryszard Wietoszko o godz. 10
00 

 dokonał otwarcia 

obrad XXIII sesji Rady Gminy, która odbyła się w sali konferencyjnej urzędu gminy Brańsk, ul. 

Rynek 8, 17-120 Brańsk. Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum, tym samym 

prawomocność podejmowanych uchwał. Przewodniczący Rady powitał przybyłych na posiedzenie 

radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów. Następnie poinformował, że radni otrzymali w 

ustawowym terminie w formie pisemnej zaproszenie na sesję z porządkiem obrad i projektami 
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uchwał. Zwrócił się o ewentualne zgłaszanie wniosków i propozycji zmian lub poprawek do 

porządku.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż w dniu 10 grudnia 2009 r. otrzymał wniosek od wójta 

gminy w sprawie wprowadzenia do porządku dzisiejszej sesji dwóch projektów uchwał:  

 w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego 

i podatku leśnego, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso 

 w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/186/09 z dnia 27 listopada 2009 r. w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2009. 
Powyższe uchwały były już wcześniej podejmowane na sesji a do których należy wprowadzić 

drobne zmiany. 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku sesji w pkt. 5g) projektu uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. Rada Gminy głosami 14 - za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 poprawkę przyjęła. Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku sesji w pkt. 5h) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXII/186/09 z dnia 27 listopada 2009 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2009r. Rada 

Gminy głosami 14 - za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 poprawkę przyjęła. Po przyjęciu dwóch 

poprawek, uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009rok przesunęła się do punktu 5i) 

porządku sesji. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji po wprowadzonych poprawkach w brzmieniu:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie  quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji rady gminy. 

4. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

a) uchwalenia budżetu gminy na rok 2010, 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Wójta; 

 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały    

budżetowej, 

 przedstawienie opinii komisji stałych Rady, 

 przedstawienie stanowiska Wójta w sprawie opinii komisji, 

 dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

 głosowanie uchwały budżetowej, 

b) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010, 

c) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 

rok, 

d) przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 

Transportu na 2010 rok, 

e) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok, 

f) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Brańsk ( złożonej przez P. Józefa Sylwestrzuka). 

g) zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego i 

podatku leśnego, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

h) zmiany uchwały Nr XXII/186/09 z dnia 27 listopada 2009 r. w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2009. 

i) zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

8. Sprawy różne. 



3 

 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.3 Przewodniczący Rady poinformował, iż protokół z obrad XXII sesji  Rady Gminy był 

dostępny w biurze obsługi Rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym. 

Zwrócił się z pytaniem do radnych czy mają jakieś pytania, uwagi do protokołu. Wobec  braku 

pytań i uwag poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokółu. Rada Gminy głosami 14 – za, 

przeciwnych – 0, wstrzymujących – 0, przyjęła protokół z obrad XXII sesji Rady Gminy Brańsk 

bez odczytywania.  

 

Ad 4) Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski odczytał informację ze swojej działalności między 

sesjami. Radni nie wnosili uwag i zapytań do informacji /informacja w załączeniu do protokołu/.  

 

Ad. 5)  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż Komisja RGOBiT na swym posiedzeniu w 

dniu 10 grudnia 2009r. przeanalizowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję i wszystkie 

zaopiniowała pozytywnie. (Opinia Nr 30/24/09 w załączeniu do protokołu).  

 

 

Ad.5a)  uchwalenie budżetu gminy na rok 2010: 

 Wójt Gminy poinformował, iż ...”zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

ustawy o finansach publicznych oraz przepisami wprowadzającymi ustawę o finansach 

publicznych w terminie do 15 listopada został opracowany projekt budżetu Gminy Brańsk 

na rok 2010. Wszyscy radni otrzymali projekt budżetu na przyszły rok i mogli się z nim 

szczegółowo zapoznać. Projekt był również przedmiotem analizy na posiedzeniach obu 

komisji rady, gdzie radni zadawali pytania, zgłaszali swoje spostrzeżenia. Wójt Gminy 

powiedział, że przedstawi stronę przychodową i rozchodową budżetu i zwrócił się do 

radnych aby przy części rozchodowej jeszcze bardziej przemyśleli zadania do wykonania i 

jeżeli trzeba podjęli dyskusję. Projekt budżetu jest realnie do wykonania. Na bieżąco przez 

Panią Skarbnik i Wójta będzie w dalszym ciągu analizowany i w miarę potrzeb zmieniany. 

W jakim kształcie dotrwa do końca roku w dużej mierze będzie to zależało od sytuacji w 

kraju. Następnie Wójt przedstawił projekt uchwały budżetowej na 2010 rok według działów 

i rozdziałów wraz z uzasadnieniem  zakwalifikowania do realizacji poszczególnych zadań 

remontowych i inwestycyjnych a także zaplanowanych  wydatków na bieżącą działalność 

gminy Brańsk. Wójt powiedział, że w założeniach jest zaciągnięcie kredytu na 1.500.000zł 

ale czy zostanie on wzięty będzie zależało od realizacji poszczególnych zadań, i od tego czy 

wszystkie uda się zrealizować w roku budżetowym. Wójt zauważył, że wiele jest jeszcze 

potrzeb i zadań do realizacji w gminie, ale należy patrzeć całościowo na to co już zostało 

zrobione jak poprawiła się infrastruktura gminna. Patrząc na remonty dróg, świetlic, remiz 

OSP to widać, że są one równomiernie rozłożone po terenie gminy, więc żadna z 

miejscowości nie może czuć się pokrzywdzona. Na koniec wójt poprosił o przyjecie budżetu 

realnego do zrealizowania. 

 Pani Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały    budżetowej, 

 Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili pozytywne  opinie Komisji w 

sprawie projektu budżetu na 2010 rok.  

 Wszystkie opnie były pozytywne więc Wójt Gminy nie ustosunkowywał się co do opinii, 

poprosił więc radnych i sołtysów o zadawanie pytań. Zwrócił również uwagę na fakt, iż 

budżetu nie da się rozpatrywać patrząc tylko na jeden rok ale całościowo na wszystkie lata a 

te pokazują jak wiele zadań wykonano i prawie wszystkie najpilniejsze potrzeby 

mieszkańców są zaspokojone, co nie znaczy, że w dalszym ciągu w dalszych kadencjach nie 

będzie co robić. 

 Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Brańsk na rok 2010. Rada Gminy głosami 14-za,  
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przeciwnych – 0, wstrzymujących – 0,  podjęła Uchwałę Nr XXIII/187/09 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Brańsk na rok 2010. / uchwała w załączeniu do protokołu/.  

Wójt podziękował radnym za przyjęcie budżetu w takiej formie jak został przygotowany, 

podziękował również Pani Skarbnik i wszystkim, którzy musieli się napracować nad jego 

tworzeniem. 

Ad.5b) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi  oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2010.  

 Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  

   Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 

XXIII/188/09 w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010. / 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu /. 

Ad.5c) Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2010 rok, 

 Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  

   Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 

XXIII/189/09 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2010 rok / Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu /. 

Ad.5d) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty, Budownictwa i Transportu na 2010 rok. 

 Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  

   Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 

XXIII/190/09 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

Budownictwa i Transportu na 2010 rok / Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu /. 

Ad.5e) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok. 

 Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  

   Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 

XXIII/191/09 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok / Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokółu /. 

Ad.5f) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Brańsk. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż do Rady Gminy Brańsk wpłynęła skarga od Pana 

Sylwestrzuka mieszkańca wsi Ściony w sprawie zaniedbywania obowiązków służbowych przez 

wójta i lekceważenia obywatela - dotycząca kamieni leżących przy drodze gminnej prowadzącej do 

pól w obrębie gruntów wsi Ściony. Następnie odczytał treść skargi. Poinformował, iż powyższa 

skarga była przedmiotem rozpatrzenia na Komisji Rewizyjnej, która uznała skargę za bezzasadną w 

całości. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali więc nie zachodzi potrzeba jej 

czytania.  

O głos poprosił wójt gminy, który powiedział – „ Wieś Ściony zawsze ma jakiś problem, w 

niedalekiej przeszłości mieszkańcy sądzili się o płoty. Sprawy ciągnęły się w Sądzie a mieszkańcy 

wygadywali różne rzeczy. Gdy Sąd zaczął ich karać to się uspokoili. Poszli więc w innym kierunku, 

zaczęły przeszkadzać co poniektórym kamienie, które leżą przy drodze gminnej. Wójt 

poinformował, że sprawa kamieni niejednokrotnie była omawiana z sołtysem i mieszkańcami. 

Nikomu oprócz Pana Sylwestrzuka te kamienie nie przeszkadzają. Następnie Wójt odczytał notatkę 

z zebrania wiejskiego na którym była poruszana sprawa kamieni i swoją odpowiedź na postawione 

zarzuty w skardze, którą wniósł Pan Sylwestrzuk. Wójt powiedział, że z tą sprawą należy poczekać 

do czasu,  aż obecny właściciel pola przy którym kamienie leżą je  usunie. Jeżeli tego nie zrobi to z 

urzędu  kamienie zostaną zabrane. Nie można jednak pozwolić,  aby ktoś kosztem urzędu rozgrywał 

swoje prywatne sprawy. Skarżący nie tylko ma problem z kamieniami, ale kiedyś ze swoim ojcem, 

i całą wsią”. 

Głos zabrał Bieliński Sołtys wsi Pietraszki mówiąc – „ My w Spółce Wodnej mieliśmy podobny 

problem z Tym Panem o przepust, który został przez Niego rozebrany i zabrany”.  
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 Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  

   Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 

XXIII/192/09 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Brańsk / Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokółu /. 

Ad.5g) Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

 W uzasadnieniu Pani Skarbnik powiedziała, iż uchwała w tej sprawie była podjęta na ostatniej sesji 

a jej ponowne podjęcie wynika z konieczności wskazania w § 2 uchwały inkasenta z pełnionej 

funkcji lub imienia i nazwiska, takie wytyczne przesłała Regionalna Izba Obrachunkowa w 

Białymstoku. 

 Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  

   Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 

XXIII/193/09 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Brańsk / Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokółu /. 

Ad.5h) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/186/09 z dnia 27 listopada 2009 r. w 

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2009. 

 W uzasadnieniu Pani Skarbnik powiedziała, iż w uchwale podjętej na ostatniej sesji wystąpiły 

błędy i należy wprowadzić następujace zmiany: 
1) w § 1 kwotę 239.732 zł zastępuje się kwotą 329.732 zł 
2) w załączniku nr 1 do uchwały Nr XXII/186/09 w L.p. 3 oznaczenie rozdziału klasyfikacji wydatków 

„010195” zastępuje się „01095” 

3) w załączniku nr 2 do uchwały Nr XXII/186/09 - zmiany w budżecie gminy – w L.p. 7, uzasadnienie 
wiersz ostatni otrzymuje brzmienie „ i nadwyzki budżetowej z lat ubiegłych – 200.000 zł” 

4) w załączniku nr 3 do uchwały Nr XXII/186/09 w L.p. 2 – oznaczenie paragrafu „6050” zastępuje się 

oznaczeniem „4300” 

 Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  

   Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 

XXIII/194/09 w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/186/09 z dnia 27 listopada 2009 r. w 

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2009 / Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokółu /. 

Ad.5i) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2009. 

   Skarbnik Gminy poinformowała, iż rokrocznie  na koniec roku budżetowego występują zmiany w 

budżecie porządkujące budżet. Z uwagi na to, iż jest to prawdopodobnie ostatnia sesja w tym roku 

takie zmiany w budżecie zostały przygotowane. Następnie odczytała projekt uchwały omawiając 

zmiany zawarte w załącznikach do uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie wniesiono.  

   Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr 

XXIII/195/09 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2009 / Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokółu /. 

   

 

 

Ad.6)  Brak interpelacji i wniosków radnych. 

 

Ad.7) Nie udzielano odpowiedzi ze względu na brak interpelacji i wniosków radnych. 

 

Ad. 8) Sprawy różne: 

 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał podanie wniesione do Wójta i Rady Gminy przez 

sołtysa, Radę Sołecką i mieszkańców wsi Mień w sprawie  ogrodzenia działek (po nowych 

punktach granicznych wyznaczonych przez geodetów) wokół budowanego boiska 
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wiejskiego. Następnie wrócił się do Pana Sylwestra Bobel - radnego z Mnia o przybliżenie 

sprawy radnym. 

- Sylwester Bobel powiedział: „ chodzi o to, że przed remontem boisko było ogrodzone 

siatką ze słupkami metalowymi. W trakcie prac geodezyjnych przy boisku okazało się, że 6-

7 m działki tzw. „wioskowej” znajduje się u gospodarza sąsiadującego z boiskiem. Skoro 

rozliczenie budowy boiska ma nastąpić dopiero w maju 2010r. to prosimy o 

uporządkowanie sprawy i wykonanie ogrodzenia już po nowych punktach granicznych, aby 

nikomu prezentów nie robić. Ta sama osoba użytkująca od wielu lat kilka metrów 

„wioskowego”, zagrodziła przejazd do pól kilka metrów dalej, przy swoim polu co 

uniemożliwia dojazd innym mieszkańcom”.  

   Głos zabrał Wójt Gminy mówiąc: „ temat jest mi znany od dawna, starałem się w tę 

sprawę wejść i podjąć się próby rozwiązania problemu, ogrodzenia i działek na których 

budowane jest boisko. Po rozmowie z geodetą okazało się, że sprawa jest bardzo trudna i 

skomplikowana, gdyż miejscowość Mień jest jedną z licznych, gdzie występuje samowola 

w zajmowaniu działek jeszcze od czasów II Wojny Światowej. Jeżeli pojawiają się 

problemy we wsi to mieszkańcy o ich rozwiązanie występują do gminy, a jeżeli ich nie było 

„to sami robią, co chcą”. Na mapach zasadniczych w geodezji występują różne wymiary 

spornych działek. Działka o której mówi radny nie była działką wioskową, gdyż Wojewoda 

decyzją komunalizacyjną przekazał ją na własność gminie. Z owej działki wydzielono pod 

budowę kaplicy 30-36m a ogrodzono 30-24m. Droga prowadząca do szkoły na mapach jest 

szer. 12 m a w rzeczywistości 6m z tego wynika, że każdy gospodarz przy tej drodze jest w 

nią wgrodzony. Na dzień dzisiejszy nie da się wyznaczyć granic jednoznacznie. Jedyny 

sposób na rozwiązanie problemu to dokonać rozgraniczenia i wznowić granice. Jednak jest 

to sprawa na lata, gdyż nikt dobrowolnie nie zechce zwrócić zajętych  gruntów. Jako Wójt 

Gminy Brańsk, nie mogę sprawy rozgraniczenia prowadzić, gdyż jestem stroną w tej 

sprawie. Wojewoda do prowadzenia tej sprawy musiałby wyznaczyć wójta z innej gminy. 

Na dzień dzisiejszy nie ma możliwości ogrodzenia boiska „po nowemu jak Państwo 

piszecie”. Musicie jako mieszkańcy wsi Mień podjąć ostateczną decyzję: czy ogrodzenie 

boiska ma być wykonane zgodnie z zatwierdzonym projektem budowlanym po linii 

istniejącego ogrodzenia, czy ma być wszczęta procedura rozgraniczeniowa, która może 

potrwać nawet kilka lat i w związku z tym odstąpić od ogrodzenia obiektu na czas 

nieokreślony. W chwili obecnej inwestycja w tym ogrodzenie boiska jest w 75% 

finansowana z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 a w przyszłości 

ogrodzenie byłoby wykonywane ze środków własnych i może być tak, że gmina nie będzie 

w stanie sfinansować tego ogrodzenia. Uważam, że słupki z siatką z chwilą dokonania 

rozgraniczenia można będzie zawsze przenieść w inne miejsce. Państwo musicie jeszcze 

wiedzieć to, że jeżeli mamy rozwiązać problem granic to bierzemy pod uwagę wszystkich a 

nie jedną osobę. „Jestem przeciwko ukarania jednego a piętnastu innych będzie się śmiało”. 

Powiem Państwu o innej samowoli w Mniu i o tym jak mieszkańcy dużo ryzykują, 

chociażby przy remoncie w świetlicy wiejskiej. Wykonawca jak zobaczył, że cały strop 

budynku świetlicy opiera się na jednym słupie to był zdziwiony jak to jeszcze się nie 

zawaliło. Po rozmowie z „fachowcem” doszliśmy do wniosku, że wszystko należy 

wzmocnić, bo cały dach może się zawalić. Tam gdzie jest budynek publiczny lepiej jest 

dołożyć środków finansowych ale wykonać solidnie i „spać spokojnie”. Najczęściej 

nieszczęścia przychodzą nieoczekiwanie. Apeluję więc nie tylko do mieszkańców Mnia ale i 

do innych, nie bierzcie „na głowę” tego czego nie jesteście pewni i pamiętajcie nie wszystko 

można wykonać w systemie gospodarczym”.  

 Pan Franciszek Skowroński Wiceprezes Zarządu Banku Spółdzielczego w Brańsku, w 

związku z tym, że zbliża się koniec roku podziękował dla osób zarządzających gminą za 

owocną współpracę, życzył dobrych efektów pracy w przyszłym roku oraz zdrowych, 

spokojnych Świąt oraz szczęśliwego Nowego Roku.  

 Tradycyjnie jak co roku odbyło się dzielenie opłatkiem. Ks. Prałat Janusz Łoniewski – 
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Dziekan Brański odczytał fragment Pisma Świętego o narodzeniu Pana Jezusa, podziękował 

za zaproszenie na sesję i opłatek, które mogą się odbyć po raz pierwszy w 

nowowyremontowanym urzędzie. Złożył życzenia, aby Boże Dziecię, które niedługo się 

narodzi błogosławiło, obdarzało zdrowiem, radością, by nie zabrakło sił, gorliwości do 

pracy dla dobra wspólnego, aby obdarzało szczęściem i zdrowiem całe rodziny a niedostatki 

i kryzysy omijały w przyszłym roku. Wyraził wdzięczność za współpracę władz Gminy i 

mieszkańców z parafią. Za pomoc w utrzymaniu porządku na cmentarzu parafialnym. 

Następnie Radni wspólnie z ks. Prałatem i gośćmi zaproszonymi złożyli sobie życzenia 

Świąteczne, podzielili się opłatkiem i odśpiewali kolędę  „Wśród nocnej ciszy...” 

  Ad. 9 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 14
10 

 

zamknął obrady XXIII sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą ,,Pod Twoją 

Obronę.....’’                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

Protokolant:                  Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 

 

Alina Adamczyk              Ryszard Wietoszko 

 

 

 


